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§ 1. Sammanträdet öppnas 

 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna, 

specifikt  valnämndens representanter Roger Wihlborg och 

Carolina Hamma.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

 

Anders Carlsson utsågs att tillsammans med Elisabeth Aguado 

justera dagens protokoll.  

 

§ 4. Föregående protokoll  

 

Föregående protokoll 2013-11-07 godkändes.  

 

§ 5. Valnämnden - vallokaler 2014 
Roger Wihlborg berättar om uppdraget från valnämnden 2012; att 

se till att stadens vallokaler inför val är tillgängliga för alla och 

att råden för funktionshinderfrågor ges tillfälle att yttra sig om 

föreslagna lokaler och att också komma med förslag till 

förbättringar etc.  

 

En vallokal ska för de röstande finnas inom 1 km avstånd i 

innerstaden. I ytterstaden 2 km. Hänsyn ska tas till både yttre och 

inre tillgänglighet. 

 

I varje vallokal finns 6 val-funktionärer, vilka har tystnadsplikt, 

och ska vara ett neutralt stöd för personer som har behov av hjälp 

i samband med röstningsproceduren. All personal/funktionärer i 

vallokalen har genomgått en utbildning med fokus på vallagen 

och på bemötande. 

 

Förtidsröstning kan ske 18 dagar innan valdagen. Budröstning, 

kan också genomföras. Vid frågor om hur man kan gå till väga 

vid röstning, om man känner sig hindrad att ta sig till en vallokal 

etc kan man ringa 08-508 29 500 för hjälp.  

 

Valmyndigheten ger ut informationsmaterial innan val och t ex 

de synskadades riksförbund ser till att alla röstberättigade 

medlemmar får röstsedlar (blindskrift) hemsända. 
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Rådet förhör sig om hur rekryteringen av röstmottagare går till. 

Carolina Hamma som ansvarar för utbildning och rekrytering av 

röstmottagare tycker att just rekryteringen fungerar bra. Det är 

många som anmäler sitt intresse via hemsidan och då görs en 

”kontroll” av respektive person innan den ges uppdraget. Ca 

3.500 valarbetare deltar fördelade på 537 valdistrikt. 

 

Hur långt har planerna på nät-röstning kommit? Inte långt alls 

enligt Roger Wihlborg. Det krävs mycket utvecklade tekniska 

system för detta. Möjligen kan ett test komma att göras i samband 

med valet 2018. 

 

Personer som bor i gruppbostäder, får de hjälp via valnämndens 

försorg? Nej, det är upp till personalen på varje boende att se till 

att de som vill rösta ges en god möjlighet.  

 

All verksamhet som bedrivs inför val görs utifrån Vallagen. 

 

Rådet kan komma med förslag på bra och tillgängliga lokaler i 

stadsdelen i princip fram till valet 2014. Förslagen 

vidarebefordras genom rådets sekreterare. 

 

§ 6.  Stadsdelsförvaltningens pågående 

ärenden/avdelningschef Jan Rönnberg 

 

 Verksamhetsplan 2014 

Rådet har tagit del av förslaget till verksamhetsplan 2014, men 

önskar att det till ett kommande år ges än mer tid för att ta del av 

innehållet. 

 

Jan Rönnberg presenterar nämndens budget per 

verksamhetsområde för 2014. Total nettobudget, 1.2 miljarder kr. 

Jan informerar om att budgetläget ser bekymmersamt ut för 2014 

och att det bl a handlar om att ersättningssystemet inom 

äldreomsorgen har gjorts om, från 3 till 2 nivåer, och att 

förvaltningen gör bedömningen att det kommer att inverka stort 

på budgethållningen.  

 

Inom socialtjänsten är socialpsykiatrin det område som har störst 

svårigheter att uppnå en budget i balans. Åtgärder är därför 

nödvändiga att vidta. Ett förslag om avveckling av 

sysselsättningsverksamheten Arbetscentrum för personer med 

psykisk ohälsa läggs nu i verksamhetsplaneringen för 2014. 

 

Verksamheten föreslås att avvecklas under 2014 och de ca 40 

deltagarna, varav ca 10-12 från annan stadsdel/kommun, kommer 

att erbjudas fortsatt sysselsättning, men hos annan utförare i 
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staden. Det finns många att välja mellan, både i innerstaden och i 

ytterstaden, 28 st. Valfrihet råder, och den enskilde kommer att 

ges stöd från personal från förvaltningen i att besöka 

verksamheter och sedan välja en ny samt till en början vid behov 

också få stöd i att ta sig till och från den nya sysselsättningen.  

 

Rådet understryker att de vill få kontinuerlig information om den 

planerade avvecklingen av ArbetsCentrum och av den fortsatta 

planeringen för målgruppens sysselsättning. 

 

Jan Rönnberg fortsätter med att informera om nämndmål och 

aktiviteter i verksamhetsplaneringen. Bl a om de aktiviteter som 

rådet själva har valt och nya nämndmål. 

 

Aktiviteter 

-Öka medarbetarnas kunskap om levnadsförhållanden, och vikten 

av ett bra bemötande, för personer med olika typer av 

funktionsnedsättningar. Genomföra kompetensutveckling/insatser 

som klargör konsekvenser av olika typer av 

funktionsnedsättningar samt insiktsutbildningar för beslutsfattare 

och personal.  

 

-Alla ska kunna få information om fritidsaktiviteter. 

 

-Åtgärda arbetsplatsens generella otillgänglighet såväl fysiskt 

som psykiskt så att arbetsplatsen fungerar för arbetstagare med 

olika typer av funktionsnedsättning.  

 

Nya nämndmål 

-Personer som utsätts för våld i nära relationer får stöd  

 

-Barnperspektivet beaktas i utredningar och insatser 

 

Rådets synpunkter på VP-14 

Rådet anser att tilldelningen av medel till området socialpsykiatri 

inte överensstämmer med det ökande antalet personer inom 

målgruppen och hänvisar till en utredning genomförd av Ramböll 

där man menar att nyckeltalen för tilldelning av medel inte har 

förändrats sedan 2006.  

 

Jan Rönnberg informerar om att nyckeltalen justeras med jämna 

mellanrum utifrån många olika parametrar.  

 

Rådet påtalar att de saknar information om verksamheterna 

anhörigstöd och Fixar Felix i socialtjänstavdelningens 

verksamhetsplan 2014.  
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Avdelningen har ett visst samarbete med äldreomsorgen i detta, 

men det kan behöva utvecklas. Jan Rönnberg tar med sig frågan 

och återkommer till rådet. 

 

Rådet har några semantiska påpekanden i vp-texten som 

förvaltningen kommer att åtgärda.  

 

 Upphandling gruppbostäder och daglig verksamhet 

Information om att upphandling av Gärdets gruppbostäder och 

Karlaplans dagliga verksamhet är på gång. Ordförande och vice 

har tagit del av förfrågningsunderlaget och har lämnat synpunkter 

som har beaktats. Ärendet kommer upp i decembernämnd. 

 

 Handlingsplan vräkningsförebyggande arbete 

En handlingsplan för det vräkningsförebyggande arbetet kommer 

upp i decembernämnd. 

 

 Remisser till nämnd 2013-12-17  

Bl a, Ut ur skuldfällan, Överenskommelse om ärendehantering 

avseende hemlösa och Förslag till fritidspeng till barn i hushåll 

med försörjningsstöd.  

 

§ 7. Datum för sammanträden  

 

9 januari, 20 februari, 20 mars, 24 april, 22, maj, 14 augusti, 4 

september, 2 oktober, 6, och 27 november. 

 

§ 8. Rådet föreslår att till kommande sammanträde den 9 januari 

bjuda in antingen,  

-avdelningschef Park och miljö, Britt Mattsson, 

-representant från Kontaktcenter/funktionshinder, eller 

-Fixar Felix 

 

§ 9. Avslutning  

 

Ordföranden tackade för terminen och önskade all en god jul och 

ett gott nytt år. Mötet avslutades. 

 

Bilaga: Vallokaler och röstmottagningsställen vid valen 2014 


